
 

      

         

  

   

  

  

  

    
 

  
    

 

 
 

     
  

 
     

  
  

 
   

    
  

   
    

 
 

   
 

  

 

Teruggevraagde brieven 

Commissie Ruimte 21 mei 2021, PvdA over brief GS van 20 april 2021 over monitoring disteloverlast april 2021 - 55156 

Vragen over teruggevraagde brieven 

Commissie Ruimte 21 mei 2021, agendapunt 105 

Antwoorden 

PvdA-fractie heeft in de commissie Ruimte van 21 mei 2021, agendapunt 105, brief GS van 
20 april 2021 over monitoring disteloverlast april 2021 teruggevraagd voor behandeling 

Behandeldoel: 

De provincie Zeeland heeft naast Friesland als enige Nederlandse provincie nog een 
distelverordening. Ook in België is regelgeving rondom distels afgeschaft als zijnde 
achterhaald. De PvdA wil daarom graag de bestaande Zeeuwse regelgeving m.b.t. 
distels evalueren en heeft daarom de volgende vragen: 

• Wat zijn de kosten en de urenbesteding van het monitoren van disteloverlast bij de 
provincie Zeeland? 

De ureninzet van zowel beleidsmedewerker Natuur & Landschap als 
themabeheerder groen (jaarlijkse inventarisatie, afstemming met partijen, 
informeren PCGR, begeleiding maaibestek, inventarisatie en monitoring 
klachten) behelst naar schatting in totaal 90 uur per jaar; 

• Is er ook een inschatting van de kosten en urenbesteding bij andere organisaties 
(gemeentes, waterschap, terreinbeheerders) 

Inzet aan administratieve handelingen vraagt gemiddeld 8-12 uur per 
organisatie per jaar. Voor 18 organisaties (13 gemeenten, 3 TBO’s, RWS 
en WSS) komt dit neer op 144-216 uur per jaar. 
Inzet op vlak van handhaving verschilt per organisatie en is sterk 
afhankelijk van de medewerking van melders en grondeigenaren. In geval 
van controle door BOA of boswachter, contacteren eigenaar en evt. 
inschakelen gemeente, kunnen de uren per melding snel oplopen. 

• GS concludeert “De uitkomsten van het monitoringsonderzoek laten zien dat het 
aantal (terechte) klachten over distels in Zeeland beperkt is en dat partijen 
adequaat optreden om overlast zo veel als mogelijk te voorkomen.” Acht GS het 

Dit betreft een politiek-bestuurlijke vraag. 
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Commissie Ruimte 21 mei 2021, agendapunt 105 

Antwoorden 

PvdA-fractie heeft in de commissie Ruimte van 21 mei 2021, agendapunt 105, brief GS van 
20 april 2021 over monitoring disteloverlast april 2021 teruggevraagd voor behandeling 

Behandeldoel: 

De provincie Zeeland heeft naast Friesland als enige Nederlandse provincie nog een 
distelverordening. Ook in België is regelgeving rondom distels afgeschaft als zijnde 
achterhaald. De PvdA wil daarom graag de bestaande Zeeuwse regelgeving m.b.t. 
distels evalueren en heeft daarom de volgende vragen: 

met het oog hierop nog steeds noodzakelijk om disteloverlast te monitoren en de 
distelverordening te handhaven? Graag een onderbouwing. 

• Wat zijn volgens GS de positieve en negatieve gevolgen (voor natuur, landbouw en 
kostentechnisch) die te verwachten zijn bij het afschaffen van de provinciale 
distelverordening? 

Dit betreft een vraag politiek-bestuurlijke vraag. 
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